

介绍我校外籍专家马克·力文博士的纪录短片《音乐人生》登陆央视频

1 April 2021 来源：国际合作处

编辑：费娜 林漪蓁

<https://news.muc.edu.cn/info/1014/19323.htm>

新闻网讯 介绍我校外国语学院美籍专家、中国政府友谊奖获得者、马克·力文博士的纪录短片

“《音乐人生》之马克·力文：讲述中国故事的美国乡村歌手”日前登录央视频。该片系中央广播电视总台欧洲拉美地区语言节目中心《这里是中国之音乐人生》人物纪录短片系列之一。

该片以马克·力文博士乡村音乐创作为切入点，通过讲述他在中国的所见所感，展现了中国经济社会快速发展变化，以及中国人民团结抗疫的决心和勇气。此外，通过介绍他在校工作生活，生动诠释了中央民族大学各民族师生和谐共处、多元文化交融的校园氛围。

马克·力文博士于2016年拿到了在华外国人永久居留身份证。他在片中充满深情地讲到“虽然当时我已经72岁了，但作为一个“中国人”我才4岁，我对未来充满期待……我将用音乐继续讲述中国故事”。



登录

打开APP



(点击图片查看视频)

Google translation

Introducing the documentary short film "Music Life" by Dr. Mark Levine, a foreign expert from our school, landed on the central video

1 April 2021 Source: International Cooperation Office

Editor: Fei Na Lin Yizhen

News.net news introduces the documentary short film "Mark Levine of "Music Life": American Country Singer Telling Chinese Stories" by Dr. Mark Levine, an American expert from the School of Foreign Languages of our school, winner of the Chinese Government Friendship Award, and Dr. The film is one of the documentary short film series "Here is the Musical Life of China" by the European and Latin American Language Program Center of China Central Radio and Television.

The film takes Dr. Mark Levine's country music creation as an entry point. By telling what he sees and feels in China, it shows the rapid development and changes of China's economy and society, as well as the determination and courage of the Chinese people to fight the epidemic in unity. In addition, by introducing his work and life on campus, he vividly explained the campus atmosphere of the harmonious coexistence of teachers and students of all ethnic groups and the integration of diverse cultures in Minzu University of China.

Dr. Mark Levine received his permanent residence identity card for foreigners in China in 2016. He said affectionately in the film, "Although I was 72 years old at the time, as a "Chinese" I was only 4 years old. I am full of expectations for the future... I will continue to tell Chinese stories with music."

(Click on the picture to view the video)

Link:

https://w.yangshipin.cn/video?type=0&vid=t000084bbib&ptag=4_1.9.3.21971_wxf